



## PRESSEKIT

ROOTS BEYOND  
Indie FOLK  
ALTERNATIVE

BASED IN  
Austria/Styria/Salzkammergut  
  
SINCE  
2023  
  
FIRST ALBUM  
summer 2025



**VOICES & FLUTE**  
Christiane Pliem

**VOICES & CLARINET**  
Karola Pliem

**GUITAR**  
Manuel Brunnsteiner

**BASS**  
Peter Schönauer

**VIOLIN**  
Alois Marchner

**DRUMS**  
David Huber

# BIOGRAFIE

ROOTS BEYOND ist ein einzigartiges Musikprojekt, das von zwei Schwestern angeführt wird, deren harmonische Stimmen ein bezauberndes Klangbild schaffen. Ihre natürliche Verbindung als Geschwister sorgt für eine seltene und fesselnde vokale Chemie – das Fundament ihres unverkennbaren Sounds, der Geschichten von gemeinsamen Erfahrungen und zeitlosen Verbindungen erzählt.

Unterstützt von einer Gruppe erfahrener Musiker aus unterschiedlichen musikalischen Genres, lebt ROOTS BEYOND von der Freude am Experimentieren und dem Verschmelzen verschiedenster Stile. Zusammengeführt im „RB-Style“ - einer Fusion aus dynamischen Rhythmen, gefühlvollen Melodien und innovativen Arrangements.





Die Band schöpft ihre Inspiration aus der Schönheit der Natur und den komplexen Wegen des menschlichen Daseins. Ihre Songs spiegeln die Welt um uns herum wider, greifen Themen wie Wachstum, Selbstfindung und die Emotionen auf, die uns alle verbinden.

Mit innovativem Geist und aufrichtiger Authentizität ist ROOTS BEYOND mehr als nur Musik – sie sind eine Feier von Einheit, Kreativität und den Geschichten, die unser Leben prägen.

Im Jahr 2025 wird ROOTS BEYOND ihr Debütalbum RAINBOW AROUND THE MOON veröffentlichen. Es verspricht eine lebendige Erkundung von Klang und Emotion und verkörpert die Werte der Band: Einheit, Experimentierfreude und das Erzählen von Geschichten.

ROOTS BEYOND lädt euch ein, mit ihnen auf eine Reise voller Harmonie, Kreativität und Inspiration zu gehen – Musik, die nicht nur bewegt, sondern bleibt. Entdeckt euren RAINBOW AROUND THE MOON.

# KONTAKT

E-MAIL  
[rootsbeyondmusic@gmail.com](mailto:rootsbeyondmusic@gmail.com)

INSTAGRAM  
[roots.beYond](https://www.instagram.com/roots.beYond)

FACEBOOK  
[Roots.beyond](https://www.facebook.com/Roots.beyond)

WEBSITE  
[rootsbeyond-music.com](http://rootsbeyond-music.com)

TEL.  
+43 660 88 22 005

SPOTIFY  
[Roots Beyond](#)





PRESSEKIT

ROOTS BEYOND  
Indie FOLK  
ALTERNATIVE

BASED IN  
Austria/Styria/Salzkammergut  
  
SINCE  
2023  
  
FIRST ALBUM  
summer 2025



**VOICES & FLUTE**  
Christiane Pliem

**VOICES & CLARINET**  
Karola Pliem

**GUITAR**  
Manuel Brunnsteiner

**BASS**  
Peter Schönauer

**VIOLIN**  
Alois Marchner

**DRUMS**  
David Huber

# BIOGRAPHY

ROOTS BEYOND is a one-of-a-kind musical project led by two sisters whose harmonizing voices create an enchanting sonic tapestry.

Their natural connection as siblings creates a rare and captivating vocal chemistry, the foundation of their distinctive sound-weaving stories of shared experiences and timeless bonds. Empowered by a collective of experienced musicians from diverse backgrounds, ROOTS BEYOND thrives on blending and experimenting with a variety of musical styles.

This creative exploration is brought together in what they call their "RB-style"—a seamless fusion of dynamic rhythms, soulful melodies, and innovative arrangements.





The band draws inspiration from the beauty of nature and the complexity of human journeys, their songs reflect the world around us. Their music is a mirror of our times, addressing themes of growth, self-discovery, and the emotions that connect us all.

With an innovative spirit and heartfelt authenticity, ROOTS BEYOND is more than music—they are a celebration of unity, creativity, and the stories that shape our lives.

In 2025, ROOTS BEYOND will release their highly anticipated debut album, RAINBOW AROUND THE MOON. This record promises to be a vibrant exploration of sound and emotion, embodying the band's ethos of unity, experimentation, and storytelling.

ROOTS BEYOND invites you to join them on a journey of harmony, creativity, and inspiration—music that not only moves you but stays with you. Prepare to discover your own RAINBOW AROUND THE MOON.

# CONTACT

E-MAIL  
[rootsbeyondmusic@gmail.com](mailto:rootsbeyondmusic@gmail.com)

INSTAGRAM  
[roots.beyond](https://www.instagram.com/roots.beyond/)

FACEBOOK  
[Roots.beyond](https://www.facebook.com/Roots.beyond)

WEBSITE  
[rootsbeyond-music.com](https://rootsbeyond-music.com)

PHONE  
+43 660 88 22 005

SPOTIFY  
[Roots Beyond](#)

